
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll 

Styrelsemöte Fjällsäkerhetskommiten Norra Dalarna 20061019. 

 
Mötet hölls i Länsstyrelsens lokaler i Idre ovan nämnda dato kl 18:00. närvarande var Lena 

Nilsson, Anders Nilsson, Hans Rustad, Arne Näsvall, Sven-Erik Halvarsson och Ole Opseth. 

 

Syftet med mötet var att summera upp pågående projekt inför redovisningen (frist 

2006.1201), klarlägga eventuella ansökningar om extramedel från rådet i år (frist 2006.11.10) 

och ansökningar om nya medel för 2007 (frist 20061201). 

 

1: Redovisningar och ansökningar. 

Positionsbestämning ledkryss. Projektet fortsätter, ramen på 10000,- står kvar (5000,- från 

rådet och 5000,- egenandel). Ingen medel förbrukat, endast egeninsats. 

 

Nödlådor. Projektet är i stort klart, något materiell kommer att suppleras kontinuerlig. Hittills 

är det förbrukat 17 716,-, inte alla räkningar är betald. Ramen på projektet är 20000,-. 

Projektet kommer att avslutas nu. 

 

Skolkontakt. Projektet har varit lyckad och det kommer å köras även 2007. för årets projekt 

var det satt upp en ram på 20000,- varav 8599,- är förbrukad. Ansökning om medel för 2007 

görs. 

 

Norgekontakt. Projektet fortsätter i 2007, främst genom Fjällräddningens kontakt med norska 

kolleger. Totalt är förbrukad 2160,- av en ram på 40 000,-.  

 

Skyltar ”snöskoterrestriktioner” är utplacerat. Totalt är förbrukat 14 821,- av en ram på 

20000,-. Projektet avslutat. 

 

Utöver detta kommer grundbidraget att redovisas för rådet. 

 

Fjällsäkerhetskommiteen profilerar sig genom en reklamsnutt på Radio Siljan. Kostnaderna 

för detta blir försökt täckas genom ansökan om extramedel från rådet nu i höst. 

 

Det samma görs för att kunna yta skoterklubbarna bidrag enligt tidigare beslut. Totalt rör detta 

sig om 30 000,-. 

 



För kommande år kommer det att sökas om medel till: 

 Skoterledskarta tillsammans med Sond och evt. Länsstyrelsen. Sven-Erik återkommer 

med kostnader.  

 Profileringsmaterial: Lena kollar jacka eller liknande som profileringsplagg för 

kommiteen. Eventuellt görs det ansökning om medel för 2007. 

 

Lena informerade om ordförandekonferensen som snart är.  

 

 

 

 

 

 

Lena Nilsson    Ole Opseth 

Ordförande    Sekreterare   

 


